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Hejsan,

Jag tycker att det vore ett bra förslag att bredda stranden vid hökarängsbadet.

Det kanske går att förlänga runt det lilla stenberget t ex.

Nu när det byggs ännu mer runt detta område så känns ju behovet befogat, det är
knökfullt redan på sommaren.

En annan sak gäller gässen som bajsar på våra badplatser.

Nu när Drevviken fått bättre vattenkvalite vore det ju skönt att slippa all avföring
från gässen.

Det var inte ens möjligt att gå på gräset eller stranden under vissa perioder denna
sommar.

Det måste ju finnas lösningar, fågelskrämmor eller att locka bort dom till annan
plats om man inte får avliva.
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